

Nomination des Orateurs.

7

(Sir R. S. MILNES, Lt. Gr. T. DUNN, Pr. & Sir J. H. CRAIG, Gr. 1804, 1811.)

Friday,
10th February,
1804.

The Honorable Mr. *Baby* signified to the House "That His Excellency the Lieutenant Governor had granted a Commission, under the Great Seal, constituting and appointing the Honorable Chief Justice *Elmsley* Speaker of this House."

And the said Commission was read by the Clerk ;

Which done, the Members of this House called upon the Speaker to take his place in the Chair, at the foot of the Throne.—J. C. 5. p. 5 & 8.

Wednesday,
25th January,
1805.

The Honorable Sir George *Pownall* signified to the House, "That His Excellency the Lieutenant Governor had granted a Commission, under the Great Seal, constituting and appointing the Honorable Mr. Justice *Dunn* Speaker during the absence of the Chief Justice, the Speaker."—J. C. p. 23.

The Members called on the Speaker to take the Chair, at the foot of the Throne.—J. C. p. 25.

Thursday,
20th February,
1806.

The Honorable Mr. Justice *Williams* signified to the House, "That His Honor the President had granted a Commission, under the Great Seal, constituting and appointing the Honorable *Francis Baby*, Esquire, Speaker of this House."

Whereupon the said Commission was read by the Clerk.—J. C. p. 8.

The Honorable Mr. *Baby* was called upon by the Members of this House, to take his place in the Chair, and appointed the Mace to be laid on the Table and to be carried before him,—J. C. p. 8.

Wednesday,
21st January,
1807.

The House is informed, "That a Commission has been issued, under the Great Seal, appointing Mr. Chief Justice *Allcock* Speaker of this House."—J. C. p. 13

Which being read ;

The Speaker was ordered to take the Chair at the foot of the Throne, and the Commission to be put on the Journals.—J. C. p. 15.

Tuesday,
23d February,
1808.

The House is informed "That His Excellency the Governor in Chief had appointed the Honorable *Thomas Dunn* Speaker of this House."

Whereupon the said Commission was read by the Clerk.—J. C. p. 37.

And the Honorable Mr. Justice *Dunn* was called upon by the Members of the House, to take his place in the Chair appointed the Mace to be laid on the Table and carried before him.—J. C. p. 40.

Monday
10th April,
1809.

The House is informed, "That a Commission has been issued under the Great Seal, appointing the Honorable Chief Justice *Sewell* Speaker of this House," which being read : J. C. p. 16.

The Speaker was ordered to take the Chair, at the foot of the Throne, and the Mace to be carried before him.—J. C. p. 16.

Wednesday,
6th February,
1811.

The House is informed, "That a Commission has been issued, under the Great Seal, appointing the Honorable *Thomas Dunn* Speaker, in the absence of the Chief Justice, the Speaker.—J. C. p. 105.

L'Honorable Mr. *Baby* a informé cette Chambre, "Que Son Excellence le Lieutenant Gouverneur avoit accordé une Commission sous le Grand Sceau, constituant et appointant l'Honorable Juge en Chef *Elmsley* Orateur de cette Chambre."

Et la dite Commission a été lue par le Greffier.

Alors les Membres de cette Chambre ont prié l'Orateur de prendre son siège au pied du Trône.—J. C. 5, p. 12.

Vendredi,
10e. Février,
1804.

L'Honorable Sir George *Pownall* a informé la Chambre, "Que Son Excellence le Lieutenant Gouverneur avoit émané une Commission sous le Grand Sceau, constituant et appointant l'Honorable Mr. le Juge *Dunn*, Orateur, en l'absence du Juge en Chef, l'Orateur."—J. C. p. 30.

Alors les Membres de cette Chambre ont prié l'Orateur de prendre son siège au pied du Trône.—J. C. p. 32.

L'Honorable Mr. le Juge *Williams* a informé la Chambre, "Que son Honneur le Président avoit accordé une Commission, sous le Grand Sceau, constituant et appointant l'Honorable *François Baby*, Ecuier, Orateur de cette Chambre."

Surquoi la dite Commission a été lue par le Greffier.—J. C. p. 1.

L'Honorable Mr. *Baby* a été appelé par les Membres de cette Chambre, à prendre son siège dans la Chair, et a ordonné que la masse fut mise sur la Table, et portée devant lui. J. C. p. 4.

Mercredi,
23e. Janvier,
1805.

Jeudi, le
20e. Février,
1806.

La Chambre est informée, "Qu'une Commission avoit été émanée, sous le Grand Sceau, appointant Mr. le Juge en Chef *Allcock* Orateur de cette Chambre,"—J. C. p. 15.

Laquelle ayant été lue,

L'Orateur a eu ordre de prendre la Chaise au pied du Trône, et il a été ordonné d'entrer la Commission sur les Journaux. J. C. p. 17.

Mercredi,
21e. Janvier,
1807.

La Chambre est informée "Que Son Excellence le Gouverneur en Chef, avoit appointé l'Honorable *Thomas Dunn*, Ecuier, Orateur de cette Chambre."

Surquoi la dite commission a été lue par le Greffier. J. C. p. 25.

Et l'Honorable Mr. le Juge *Dunn* a été appelé par les Membres de la Chambre à prendre sa place dans la Chaise, et a ordonné que la masse fut portée devant lui. J. C. p. 27.

Mr di,
23e. Février,
1808.

La Chambre est informée, "Qu'une Commission sous le Grand Sceau a été émanée, appointant l'Honorable Juge en Chef *Sewell* Orateur de cette Chambre," laquelle ayant été lue :—J. C. p. 23.

La Chambre a ordonné que l'Orateur prit son siège au pied du Trône, et que la masse soit portée devant lui. J. C. p. 25.

Lundi,
10e. Avril,
1809.

La Chambre est informée "Qu'il est sorti une Commission sous le Grand Sceau, appointant l'Honorable *Thomas Dunn* Orateur, en l'absence du Juge en Chef, l'Orateur."—J. C. p. 81.

Mercredi,
6e. Février,
1811.